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رئیس پلیس فتا تهران مطرح کرد:

سوءاستفادهازاطلاعاتبانکیدرسایتهایشرطبندی

بدهی های استقلال از کجا نشأت می گیرد؟

به  هشدار  با  گودرزی  معظمی  سرهنگ 
فعالیت های  در  را  خود  کارت های  که  افرادی 
شرط بندی دخیل می کنند، اذعان کرد: این افراد 
تعقیب  تحت  جرم  در  شرکت  معاونت  اتهام  به 

می گیرند. قرار 
حوزه  فعالیت های  افزون  روز  گسترش  با 
مجازی و گرایش مردم به این فضا، بالطبع جرائم 
منتقل  سمت  این  به  واقعی  دنیای  از  بسیاری 
آگاهی  عدم  واسطه  به  غالبا  که  جرائمی  شده اند. 
رقم  مجازی  فضای  در  مجرمانه  اعمال  از  مردم 
می خورد. یکی از  شیوه های کلاهبرداری در فضای 
مجازی که قانون نیز آن را جرم تلقی کرده است، 

شرط بندی و اعمال مربوط به قمار است.
سرهنگ داوود معظمی گودرزی، رئیس پلیس 
سوءاستفاده  های  شیوه  خصوص  در  تهران،  فتا 
افرادی  گفت:  شهروندان  از  شرط بندی  سایت های 
برای  باید  ابتدا  می شوند  سایت ها  این  وارد  که 
خود یک حساب کاربری تشکیل دهند و اطلاعات 
شخصی خود را وارد کنند که این نخستین اتفاقی 
است که زمینه را برای کلاهبرداری فراهم می کند 
نیز در  فرد  بانکی  و هویتی  زیرا اطلاعات حساب 

این مرحله اخذ می شود.
او افزود: وقتی فرد عضو سایت های شرط بندی 
دارد  را  مسابقه  یک  پیش بینی  قصد  و  می  شود 
الگوریتم ارائه شده ممکن است برای چندین مرتبه 
منجر به پیروزی فرد شود. در ادامه مبلغ ناچیزی 
به حساب فرد واریز می شود که فرد اعتماد بیشتری 
بعد  مرحله های  در  و  می کند  پیدا  مبدا  سایت  به 
هزینه  شرط بندی  سایت  در  بیشتری  سرمایه 

می کند.
این  در  کرد:  تصریح  تهران  فتا  پلیس  رئیس 
موقع است که گردانندگان سایت وقتی با موجودی 
با  را  پول  سرعت  به  می شوند  مواجه  بیشتری 

اعلام می  و  برداشت  دارند  نظر  در  ترفند هایی که 
کنند که شما بازنده شده اید.

بر  تاکید  با  گودرزی  معظمی  سرهنگ 
جز  نیست  کسی  بین  این  در  اصلی  بازنده  اینکه 
گفت:  سایت ها،  این  قمار  در  شرکت کنندگان 
که  است  این  بوده  مطرح  که  دیگری  موضوع 
سایت ها به گونه ای طراحی شده اند که فرد اعتیاد 
به بازی کردن در این فضا پیدا می کند و به واسطه 
همین اعتیاد است که همه سرمایه خود را از دست 

می دهد.
کرد:  خاطرنشان  انتظامی  ارشد  مقام  این 
الگوریتم سایت های شرط بندی کاملا مورد بررسی 
عمل  قدر هوشمندانه  آن  باید گفت  و  گرفته  قرار 
شده که هیچ فردی نمی تواند در فضای ایجاد شده 

نهایتا برنده شود.
او ادامه داد: این موضوع یکی از جرائمی است 
که در چند سال گذشته به صورت بسیار زیادی در 

فضای مجازی گسترش پیدا کرده و بخشی از آن 
به دلیل ناآگاهی عمومی است که سبب شده افراد 

زیادی به سمت آن گرایش پیدا کنند.
فعالیت  اینکه  بیان  با  فاتب  فتا  پلیس  رئیس 
اظهار  است،  غیر قانونی  شرط بندی  سایت های 
شبکه  بستر  در  شرط بندی  سایت های  غالب  کرد: 
این  می پردازند.  فعالیت  به  خارجی  اجتماعی 
وجود  داخل  اجتماعی  شبکه های  در  فعالیت ها 
را  زیادی  بزرگ  باند های  پلیس  حال  این  با  ندارد 
متلاشی و سایت های زیادی را مسدود کرده است. 
از کشور  این سایت ها در خارج  گردانندگان اصلی 

هستند.
در  که  سایت ها  این  گردانندگان  افزود:  او 
اجیر  داخل  در  را  افرادی  هستند،  کشور  از  خارج 
کرده اند که برای فعالیت های آن ها تبلیغ می کنند. 
ما در پلیس فتا به صورت مجدانه این موضوعات را 
پیگیری می کنیم و خواهش ما هم از شهروندان این 

است که گزارش های خود را به صورت شبانه روزی 
www. نشانی  به  فتا  پلیس  سایت  طریق  از 

cyberpolice.ir گزارش کنند.
سرهنگ معظمی گودرزی با اشاره به چگونگی 
برخورد با عوامل خارجی این سایت ها گفت: تعداد 
شناسایی  همسایه  کشور های  در  آن ها  از  زیادی 
شده اند که استرداد آن ها از سوی پلیس بین الملل 
هویت  با  آن ها  از  برخی  است.  انجام  حال  در 
در  افراد  این   هستند.  فعالیت  حال  در  نامشخص 
شروع  را  خود  فعالیت  مجاز  کار  و  کسب  پوشش 
می کنند یا از حساب های واسط و اجاره ای استفاده 

می کنند.
کرد:  تصریح  فاتب  انتظامی  ارشد  مقام  این 
فعالیت  های مالی این افراد با استفاده از کارت های 
شیاد  افراد  است.  انجام  حال  در  اجاره ای  بانکی 
مثل  وعده  هایی  با  را  شهروندان  بانکی  کارت  های 
شراکت در یک فعالیت اقتصادی با احتساب سود به 
دست آورده و از آن سوءاستفاده می کنند. اقدام های 
سخت گیرانه ای که از سوی پلیس، دستگاه قضایی 
و بانک مرکزی صورت گرفته سبب شده این افراد 
کارت های اجاره ای را در دستور کار خود قرار دهند.

سرهنگ معظمی گودرزی در پایان با هشدار 
این فعالیت ها  را در  افرادی که کارت های خود  به 
معاونت  اتهام  به  افراد  این  افزود:  می کنند،  دخیل 
این  می گیرند.  قرار  تعقیب  تحت  جرم  در  شرکت 
استفاده  کارت  های  که  کنم  اشاره  هم  را  موضوع 
تا  هشت  ماهه  نوزادان  های  کارت   از  شده 
سالخوردگان ۹۰ ساله را شامل می شود که طبیعتاً 
اما  از تراکنش های صورت گرفته بی اطلاع هستند 
خانواده  آن ها درگیر ماجرا می شوند. در این قبیل 
میلیون  چند  از  مالی  گردش  یا  تراکنش ها  جرائم 
مبالغ  گاهی  و  تومان  میلیارد  ده  چند  تا  تومان 

بیشتر نیز رصد شده است.

حمیدرضا عرب
گرچه احمد سعادتمند اعلام کرد بدهی باشگاه استقلال به بویان 
پرداخت خواهد شد تا آبی ها از فعالیت در نقل و انتقالات محروم نشوند، اما 
قصه بدهی های این باشگاه سر دراز دارد که متولیان ورزش و حتی دستگاه 
قضایی کشور باید به آن ورود کرده و جلوی این حجم از بریز و بپاش های 

بیهوده را که فقط ثروت های دلاری را به باد می دهند بگیرند.
در همین ۵ سال اخیر اگر پرونده جذب بازیکنان خارجی باشگاه 
استقلال را مرور کنیم به انبوهی از نام ها برمی خوریم که با دریافت 
بی آنکه  و  منعقد کرده اند  قرارداد  استقلال  باشگاه  با  مبالغ چشمگیر 
ثمره ای برای این باشگاه داشته باشند، ایران را ترک کرده و پرونده 

مالی قطوری را هم روی دست این باشگاه گذاشته اند.
بی توجهی دستگاه قضایی ورزش به تخلفات سریالی موجب شده 
از خود وسواس  بازیکنان خارجی  راستای جذب  در  بی آنکه  مدیران 
و دقت بیشتری به خرج دهند، تنها به جذب این بازیکنان مبادرت 

ورزند و باشگاه را با پرونده های مالی در فیفا مواجه سازند.
پرونده بویان یکی از ده ها پرونده ای است که باشگاه استقلال با 
آن درگیر است و اگر نگاهی به فهرست شکایت های خارجی علیه این 
باشگاه بیندازیم به این باور می رسیم که جذب بازیکنان خارجی به 
ساده ترین شکل ممکن انجام می شود و مدیران باشگاه استقلال هیچ 
ارزشی برای پول بیت المال قائل نبوده اند؛ نمونه اش پرداختی هنگفت 
باشگاه استقلال در زمان مدیریت امیرحسین فتحی به گرو و نویمایر 
که آن زمان با محاسبات دلاری به رقمی در حدود ۵میلیارد تومان 
می رسید. این دو بازیکن بی کیفیت که در زمان مدیریت فتحی و به 
با حداقل کارآیی  استقلال ملحق شدند  به  خواست شفر و فرزندش 
بازیگری شان  دوران  در طول  هیچ گاه  که  کردند  منعقد  قرارداد هایی 
باشگاه استقلال در  اما  بودند،  را دریافت نکرده  چنین دستمزد هایی 
اقدامی بحث برانگیز راضی به پرداخت مبالغی به این دو بازیکن شد 
که در مخیله هیچ کارشناسی نمی گنجید؛ برای مثال بویان از باشگاه 
استقلال ۳۵۰هزار دلار دستمزد گرفته بود، اما از باشگاه قبلی خود 

۵۰هزار دلار!
در  آنها  حضور  می شد  گفته  که  نویمایر  و  گرو  اگر  شاید  حال 
ایران به واسطه تماس با پسر وینفرد شفر صورت گرفته بود در ترکیب 
استقلال نمایش قابل توجهی را از خود به جا می گذاشتند، نقدی به 
حضورشان نبود، اما شگفتا که گرو در طول دوران بازی اش فقط یک 

گل از روی نقطه پنالتی به ثمر رساند و نویمایر نیز دائماً مصدوم و 
نیمکت نشین بود و دست آخر در نیم فصل به واسطه فشار های برخی 
رسانه ها ناچار به ترک ایران شدند؛ جدایی که برای باشگاه استقلال در 

آن زمان مبلغی بیش از ۵میلیارد تومان هزینه دربر داشت.
ایران  فوتبال  بزرگ  باشگاه های  در  اعجوبه هایی  در حضور چنین 
عوامل بسیاری سهیم اند که باید موشکافانه به آن پرداخت، اما متأسفانه 
در سال های اخیر که پدیده جذب بازیکنان خارجی به نقطه اوج رسیده 
هیچ حساسیتی روی این موضوعات زیرپوستی اعمال نشده و در مقابل 
می کند  اعلام  بحث برانگیز  اقدامی  در  ورزش  دستگاه  که  می شنویم 
باشگاه ها از جذب مربیان خارجی امتناع کنند که این خود جای پرسش 
دارد که چرا و به چه دلیل حساسیت در مواجهه با مربیان خارجی تا 
این حد گسترش یافته که قانون گذاران حضور مربیان خارجی را منع 
می کنند، اما به سادگی از کنار حضور بازیکنان خارجی که ارقام بیشتری 
را از باشگاه ها به باد داده اند می گذرند و همچنان اجازه می دهند این قبیل 

بازیکنان در فوتبال ایران جولان بدهند.
اگر آنها که دستی بر آتش فوتبال دارند و سیاست ها را می نویسند 
نسبت به پرداختی ها به مربیان خارجی حساسیت دارند چرا همین 
داده  اجازه  به راحتی  و  ندارند  خارجی  بازیکنان  به  نسبت  را  نگرانی 
می دهند این قبیل بازیکنان به باشگاه های بزرگ فوتبال ایران رسوخ 
که  رفته  پیش  جایی  تا  تناقض ها  آورند؟  پدید  را  مشکلاتی  و  کرده 
تصمیم سازان حتی با مدیران متخلف که عامل اصلی به جا ماندن این 
بدهی ها هستند هیچ برخوردی نمی کنند و اجازه می دهند دلال ها در 
این است که وقتی  باشند. سؤال  باشگاه های بزرگ رفت و آمد داشته 
می شود با ریشه های این مشکلات مبارزه کرد چرا ساده انگارانه از کنار 
آنها عبور می شود؟ آیا بهتر نیست با تبیین متر و معیاری درست در 

راستای جذب خارجی ها به این غائله خاتمه داد؟
روزگاری سازمان لیگ اعلام کرد تنها بازیکنان خارجی می توانند 
وارد فوتبال ایران شوند که در لیگ های حرفه ای بازی کرده باشند، اما 
این قانون به سادگی دور زده می شود و با ادله های گوناگون بازیکنانی 
لیگ  تیم های  پیراهن  پوشیدن  شرایط  که  می شوند  باشگاه ها  وارد 
باشگاهی همچون  به  ایران را هم ندارد حال چه رسد  دویی فوتبال 
فوتبال آسیا محسوب می شود  تیم های درجه یک  استقلال که جزو 

و حداقل هایی باید برای عضویت در این باشگاه وجود داشته باشد.
این  با  را  باشگاه بزرگی همچون استقلال  به نظر می رسد آنچه 

چالش عظیم مواجه ساخته در درجه اول دلالیسم پنهانی است که 
یقه این باشگاه را سال ها است گرفته و هیچ بازدارنده ای را هم در برابر 
خود نمی بیند. دیگر عاملی که موجب بروز چنین وضعی شده ناواردی 
باشد و هم عمدی.  این می تواند هم سهوی  برخی مدیران است که 
همواره  را  خود  پرطمطراق،  مصاحبه های  با  که  مدیرانی  برای  البته 
تافته جدا بافته می نامند و به افکار عموم اینطور القا می کنند که با 
از  باید  حتماً  آشنا هستند  باشگاه هایی  در چنین  مدیریت  بم  و  زیر 
واژه عمد استفاده کرد و هرگز نمی توان خطای آنها را سهوی دانست.
مدیران  قبیل  این  با  نیز  تصمیم گیری  لایه های  در  برخی  انگار 
مالی شان  بزرگ  خطا های  کنار  از  به راحتی  که  هم نظرند  و  همسو 

می گذرند و اجازه می دهند این گونه ثروت ها را به باد بدهند
مدیری که مدعی است زبان خارجی را مثل بلبل صحبت می کند 
و در زمان مدیریتش در باشگاه استقلال بار ها برای فروش بازیکنان 
نباید  )صیادمنش، حسینی و نورافکن( به ترکیه و امارات رفته قطعاً 
زمینه حضور بازیکنانی همچون گرو و نویمایر را در باشگاه استقلال 
فراهم می کرد و آن حجم از بودجه دولتی را به باد می داد، اما انگار 
و  همسو  مدیران  قبیل  این  با  نیز  تصمیم گیری  لایه های  در  برخی 
هم نظرند که به راحتی از کنار خطا های بزرگ مالی شان می گذرند و 

اجازه می دهند این گونه ثروت ها را به باد بدهند.
به هر حال ماجرای بدهی های باشگاه استقلال سر دراز دارد و اگر 
بی توجهی دستگاه قضایی ورزش و تصمیم گیران در بخش کلان را یکی 
از اصلی ترین عوامل بروز چنین شرایطی بدانیم باید به دلالیسم، ناآگاهی 
مدیران و حتی گا هاً تبلیغات رسانه ای اشاره کنیم که در رفت وآمد بازیکنان 

بی کیفیت و به جا ماندن بدهی های بسیار نقشی کلیدی ایفا کرده اند.

معمای 
تازه سیدجلال

محمد قراگزلو

که  دیروز  تا  قبل  هفته  سه  دو  حدود  از 
پایان  در  سیدجلال حسینی  خداحافظی  بحث 
فصل در فضای مجازی و رسانه ها بولد شده و 
پرسپولیس  کاپیتان  شد  می  پرداخته  آن  به 
شده  حساب  کاملا  شکلی  به  و  کرده  سکوت 
بود.  کشیده  کنار  شایعات  این  از  را  خودش 
هفته قبل یحیی گل محمدی طی مصاحبه ای 
کاپیتان  خصوص  در  خود  موضع  صراحت  به 
پرافتخارش را اعلام کرد و به نوعی به شایعات 
نمی خواهد  را  سیدجلال  او  اینکه  به  مربوط 
سیدجلال  حضور  دیگر  سوی  داد.از  پایان 
این  ماشین سازی  با  بازی  اصلی  ترکیب  در 
شد  مشخص  و  داد  خاتمه  نوعی  به  را  ماجرا 
اگر حسینی شرایط بازی داشته باشد و یحیی 
قرار  ترکیب  در  بازیکن  این  بدهد  تشخیص 

گرفت. خواهد 
ادامه  چهارشنبه  تا  سیدجلال  سکوت 
با رسانه  او مصاحبه ای تصویری  اینکه  تا  داشت 
او درباره داستان  و  انجام داد  باشگاهش  رسمی 
که  کرد  اشاره  مطالبی  همان  به  نکردنش  بازی 
آن  در  طبیعی  غیر  چیزی  و  بودیم  منتظرش 
تمام مصاحبه های  نمی کنید. درست مثل  پیدا 

سیدجلال!
اما در این مصاحبه ۱۳ دقیقه ای سیدجلال 
هم  و حرف  زد  مسائل حرف  از  بسیاری  درباره 
مسائل  برخی  درباره  او  از  مصاحبه  این  در  نزد! 
شده  پرسیده  او  از  کمتر  که  چیزهایی  یا  کلی 
حرف شد.مثل اینکه چرا همیشه شماره ۴ را بر 
تن می کند. حسینی در این مصاحبه اما بسیاری 
از پرسش ها را بی جواب گذاشت یا به نوعی از 

جواب واضح و روشن به آن طفره رفت.
وقتی از کاپیتان پرافتخار پرسپولیس درباره 
مسادلی مثل بهترین مهاجمی که مقابلش بازی 
او  برای  درپرسپولیس  که  اتفاقی  بهترین  کرده، 
رقم خورده ، کدام لقبی که رسانه ها و هواداران 
داشته  دوست  و  دارد  دوست  را  اند  داده  او  به 
همبازی  ایران  فوتبال  اسطوره  و  ستاره  کدام  با 
باشد، سوال شد او جواب درستی نداد وبه نوعی 
از پاسخ دادن طفره رفت .تنها در یک مورد بود 
که جواب روشنی داد و آن مهمترنی گلش برای 
پرسپولیس بود که به دو گل حیاتی اش در دیدار 
با الجیزه و الدحیل در لیگ قهرمانان اسیا اشاره 

کرد.
آینده  درباره  سیدجلال  از  وقتی  حتی 
پگرسیده شد او به شکلی حیرت آور گفت: »بعد 
ازظهر تمرین داریم و می دانم که باید این تمرین 

را درست انجام بدهم«!
اما جالب ترین بخش مصاحبه به سوال آخر 
درباره  او  از  کنده  مصاحبه  شودکه  می  مربوط 
و  پرسید  فوتبال  در  اش  نیافته  دست  رویای 
دارد  رویا  همیشه  بازیکن  گفت:»یک  حسینی 
و می خواهد به چیزی برسد.یک چیزی هست 
که امیدوارم تلاش کنم به آن برسم.« در ادامه 
مصاحبه کننده از او پرسید نمی گویی چیست 

که سیدجلال جواب داد: نه!
معمای  سیدجلال   ، عجیب  جواب  این  با 
در  اش  آینده  و  خود  درباره  ای  تازه  بزرگ 
پرسپولیس به وجود آورد. معمایی که احتمال 
می دانند.معمایی  را  جوابش  کمی  بسیار  افراد 
داشته  ارتباط  فصل  همین  پایان  به  شاید  که 
اگر  اینکه  شده.مثلا  پلیسی  اینقدر  که  باشد 
سیدجلال مربوط به خداحافظی از فوتبال شد 
باقری  کریم  جای  پرسپولیس  فنی  کادر  در 
بماند.البته  تیمش  کنار  همچنان  و  بگیرد  را 
شماره  شاید  و  است  گمانه زنی  یک  فقط  این 
رد  هم  سالگی   ۴۰ در  بخواهد  پرسپولیس   ۴

بازی کند. بالاترین سطح فوتبال 

خبر كوتاه
علی کریمی از ایران رفت؟ 

داخل  از  عکسی  انتشار  با  کریمی  علی 
هواپیما شایعه مهاجرت خودش را قوت بخشید.

علی کریمی علی کریمی کاپیتان سابق تیم 
ملی ایران که در صفحه اینستاگرام خود معمولا با 
پست های انتقادی نسبت به مسائل روز اجتماعی 
و اقتصادی واکنش نشان می دهد، با انتشار پستی 
کوتاه در صفحه شخصی خود شایعه مهاجرتش 
را بر سر زبان ها انداخت.  کریمی در این پست 
نوشت: گاهی نباش، خودت را بردار و برو و کمی 
دورتر از این قافله بایست. نوشته ای که همراه با 
فیلمی منتشر شده است که از پنجره هواپیمای 
در حال پرواز گرفته شده تا اینطور به نظر برسد 
است.  ایران  از  مهاجرت  دنبال  به  جادوگر  که 
بسیاری از هواداران کریمی زیر پست شماره ۸ 
سابق تیم ملی و پرسپولیس از او خواسته اند که 

از ایران مهاجرت نکند.
هم  پیش  چندی  کریمی  است؛  گفتنی 
عکسی در فرودگاه منتشر کرده بود که باعث شد 
شایعه ترک ایران و اقامتش در کانادا در رسانه ها 
منتشر شود. به نظر می رسد کریمی برای حضور 
کشور  این  به  مدتی  کانادا  در  خانواده اش  کنار 

سفر کرده و مهاجرتی در کار نیست.

ریحانه ها هم حق انتخاب دارند
حسین محمدی

زورخانه  گود  در  خانم  چند  تصاویر  انتشار 
هم  آن  از  بعد  و  داشت  دنبال  به  هایی  واکنش 
فرهادی زاد معاون بانوان وزیر ورزش در مصاحبه 
ای از زنان به عنوان ریحانه نام برد که ورزش های 
عضله سازی مثل پاورلیفتینگ و ورزش زورخانه ای 
برایشان مناسب نیست.  کمی بعد انتشار تصویر 
مادری که دبه آب را در روستایی محروم از امکانات 
حمل می کرد احساسات را برانگیخت و نشان داد 
نباید فراموش کرد ریشه این مشکلات جایی غیر از 

وزارت ورزش است.
درست زمانی که هیات استانی اجازه حضور در 
گود را برای تعدادی زن صادر کرد و تصاویر آن ها 
هم با میل و کباده در زورخانه منتشر شد، مخالفت 
ها آغاز شد. این شرایط و اعمال فشار برخی گروه 
ها، فرهادی زاد را مجبور به ارائه توضیحاتی کرد و 
برخورد و جلوگیری از ادامه این رفتار را نیز وعده 

داد.
های  سیاست  با  همنوا  ورزش  وزیر  معاون 
شدن  حجیم  و  اندام  پرورش  کرد:  بیان  موجود 
عضلات با شرایط زنان جور در نمی آید و در مورد 
فعالیت بانوان در رشته های پاورلیفتینگ، بوکس و 
ورزش زورخانه ای گفت: در مبادی اعتقادی ما از 
زن به عنوان ریحانه یاد شده، بنابراین نمی توانیم 
بدنی و  را قبول کنیم که کل سیستم  رشته ای 

فیزیولوژی او را تحت تاثیر قرار دهد.
فرهادی زاد برخی رشته ها را نام برد اما خیلی 
ها را هم نام نبرد. سوال اینجاست آیا وزنه برداری 
و ووشو )در بخش مبارزه( این ریحانه بودن را زیر 
سوال نمی برد؟ و ریحانه بودن مختص عضلات زنان 

است و روح و روان آنان را شامل نمی شود؟ 
البته بی انصافی است که تنها معاون بانوان 
عمیق  اگر  بدانیم،  مقصر  را  ورزش  مسئولان  و 
تر بنگریم و ریشه یابی کنیم، ابتدا باید به سراغ 
مسئولان اقتصادی، سیاسی و اجتماعی و بهداشتی 

جامعه و سپس مدیران ورزش برویم. 
مگر کار کردن دختران، خواهران، همسران 
و  مسائل  دلیل  به  ها  اکثر شغل  در  ما  مادران  و 
نبرده  سوال  زیر  را  بودن  ریحانه  مالی،  مشکلات 
است؟ مگر مجری صدا و سیما وقتی از مادری که 
راننده کامیون است تعریف می کند او را الگو قرار 
نمی دهد؟ رانندگی ماشین سنگین و حضور در 
بیابان ها برای ریحانه ها ایرادی ندارد؟ پایان ساعت 
کاری در ۶ عصر برای مادرانی که بچه های کوچک 
کودک  مهدهای  در  را  زمان  آن  تا  از صبح  شان 
گذرانده اند به بنیان و روح و روان خانواده آسیب 
نمی زند؟یعنی ریحانه بودن تنها ظرافت زنان است 
و شامل روح و روان شان نمی شود؟ آیا مدیران 
بهداشت و درمان در این زمینه نقشی ندارند؟ این 
روزها خیلی از طبقات بیشتر داروخانه ها منحصر 
داروهای  آرایشی،  و  بهداشتی  لوازم  به  اند  شده 
تقویتی، پودرها و آمپول های تقویت عضلات، کرونا 
هم مزید بر علت شده و پیشخوان آنها را از الکل 
و مواد ضد عفونی کننده پر کردت، در لابه لای 
طبقات و جاهای خالی هم تعدادی قرص و دارو 
مشاهده می شود. کار به جایی رسیده که ویترین 
داروخانه های را هم مواد پرورش اندام و شامپو و 
انصافی  لوازم آرایش بهداشتی پر کرده است. بی 
ماجرا  این  مقصر  تنها  را  ورزش  وزارت  اگر  است 
بدانیم.  به نظر می رسد ریشه این ماجرا مسائل 
فرهنگی و اقتصادی جامعه است، میل و کباده و 
پرورش اندام نیست که ریحانه بودن را زیر سوال 
می برد بلکه ساعات کاری طولانی و مشاغل سخت 
و نابودی روح روان زنان جامعه است که ریحانگی 

آنان را تحت الشعاع قرار داده است.
و ورزش  اندام  پرورش  بوکس،  اگر  از طرفی 
زورخانه ای برای زنان ایراد دارند پس حتما وزنه 
برداری و ووشو و برخی دیگر از رشته های دیگر که 
مبارزه ای هستند هم برای زنان مناسب نیستند. 
فیلم مبارزاتی را که خواهران منصوریان در صفحات 
خود منتشر می کنند این مساله را به خوبی نشان 
می دهد ولی در کنارش لبخند رضایت مسئولان از 
افتخار آفرینی همین ریحانه ها هم در عکس های 
یادگاری با آن ها دیدنی است. فراموش نکنیم که 
بر اساس آمار، زنان ۴۰ درصد جامعه را تشکیل 
می دهند و حق انتخاب دارند. با ممنوعیت و بگیر 
زنان در  اگر  ببند هرگز دردی دوا نشده است.  و 
این رشته ها حقی داشته باشند که مسلما دارند، 
بالاخره  روزی بدان دست پیدا خواهند کرد حتی 

اگر امروز مانعشان شویم. 
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